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Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Speciális szükségletű gyermekek ellátása” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést

kívánok benyújtani Dr . Székely Tamás, egészségügyi miniszter úrhoz . A kérdésre a választ

írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A gyermekek védelmérő l és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997 . évi XXXI. törvény 101 . §-a
alapján a nevelőszülőnél, vagy normál gyermekotthonokban integráltan nem ellátható, súlyo s
pszichés vagy disszociális tüneteket mutató, illetve pszichoaktív szerekkel küzd ő gyermekek
ellátása nagy terheket ró a megyei önkormányzatokra . A feladat jogszabálynak megfelelő
biztosításához a megyei önkormányzatoknak legalább 3x2 db 8 férőhelyes lakásotthonból áll ó
speciális intézményrendszert kellene létrehoznia és működtetnie ezen, úgynevezett speciáli s
szükségletű gyermekekről történő gondoskodáshoz, a szükséges szakemberhátté r
biztosításával egyidej ű leg. Természetesen létrehozhatók ilyen lakásotthonok több megye i
önkormányzat összefogásával, és pályázati segítséggel, azonban a fenntartásuk az alacson y
normatíva miatt gyerekenként több mint 2 millió Ft többletfinanszírozást igényel .

Milyen lépésekre készül a szaktárca annak érdekében, hogy az egyre magasab b
számban gondozásba vett speciális szükségletű gyermekek ellátása országos szinte n
egységesen adekvát módon megvalósulhasson úgy, hogy mindez ne szakmaiatlan é s
fenntarthatatlan legyen ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 19.

Tisztelettel,
,

Lasztovicza Jenő
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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